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    III Posiedzenie Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo   

 

Zarząd Dzielnicy spotkał się w pełnym składzie. 

Podczas spotkania zredagowano kolejne 8 wniosków budżetowych. Przewodniczący Zarządu 

Dzielnicy Jerzy Kreft poinformował o przyjęciu 8 z 9 wniosków budżetowych złożonych w dniu 

12.08.2015. W Biurze Rady Miasta Gdańska nie przyjęto wniosku w sprawie koncertu zespołu 

Galicia Folk Band. 

Dokonano przeglądu bieżącej korespondencji, między innymi odpowiedzi w sprawach remontu ulic 

(Marusarzówny i inne). Dyskutowano na ten temat. 

Po sygnałach ze strony mieszkańców Zarząd dokonał „wizji lokalnej” rejonu ulic Piecewskiej i 

Jaśkowej Doliny. Dostrzeżono tam nieprawidłowości w ustawieniu znaków. Pismo w tej sprawie 

zostanie napisane w najbliższym czasie. Dokonano wyborów „sąsiedztw” na prośbę Wydziału 

Rozwoju Społecznego. Dyskutowano również na temat złapania przez mieszkańca dzielnicy Piecki-

Migowo dwóch grafficiarzy na „gorącym uczynku”. 

Zarząd Dzielnicy otrzymał zaproszenie na przejazd próbny tramwaju i będzie w tym wydarzeniu 

uczestniczył. 

Zdecydowano o konieczności spotkania się z Dyrekcjami szkół znajdujących się na terenie 

dzielnicy. 

Omówiono inne sprawy bieżące. 
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